
***最后確認的行程將以旅行團抵達各地后接待社安排為准, 在不可預知的情況之下, 敝社保留刪改行程內容的權力, 恕不預先通知***

景点详情：

第一天：吉隆坡✈海口-海花岛 机上餐/中/自理

从国际机场出发，乘搭客机飞往中国最南端的城市﹣海口市，又称"椰

城"，中国最大经济特区海南省的省会，全省政治、经济、文化、商贸

和交通中心。随后前往游览【福山咖啡文化风情小镇】，海南最美小

镇，中国咖啡第一镇。登【海花岛 1 号岛】游览 6 大风情商业街，600

家寰球商店 8 大主题美食街，10 大滨海茶楼，80 家特色主题酒吧，多

元化国际商业街，满足全岛游客美食购物、休闲娱乐。【海花岛明清风

情美食街】你可以品尝多种风情美食；前往【婚礼庄园】+【海花岛灯

光秀】。

(岛上灯光开放属于海花岛管理，如不开放我社不做任何赔偿）

酒店：A 海花岛指定酒店或同级 5 星

第二天：海花岛-三亚 早/中/晚餐

早餐后：游览【南山 108 米海上观音】（含电瓶车）高達 108 米的世

界級南海海上观音就建在南山的海面上，体验【抱佛脚】乘四层电梯等

上观音脚下“抱佛脚”祈福。前往三亚最美打卡点之一的【天涯小

镇】 ，镇上有很多蓝白风格的建筑 ，每条巷子尽头都可以欣赏到壮丽

的大海景色 ，仿佛置身于宫崎骏的漫画世界。在【海里里咖啡】 ，听

着音乐 ，吹着海风，真是一种享受（咖啡自理）。车览【椰梦长廊】有

"亚洲第一大道"之称，曲线优美，海水清澈见底。

酒店：A 三亚指定酒店或同级 4 星/B 三亚指定酒店或同级 5 星

第三天：三亚-三亚 早/中/晚餐

早餐后：前往参观【海产品】（游览约 90 分钟），集海洋生特健康产

业，展示了海洋生物的无穷魅力。前往独具韵味的原住民风情【槟榔谷

黎苗文化旅游区】（电瓶车），中国首个民族文化型 5A 级景区，神秘

迷人的原始雨林风光激越多姿的少数民族娱乐，让你流连忘返。特别安

排：【亚龙湾海底餐厅，品尝下午茶（两人一份）】，甜蜜午后，在五

彩缤纷的海底世界边品尝别具一格的深海下午茶，美食美景，氛围感极

佳，坐看鱼群自在游动，感觉跟里面的生物有种互动。打卡【网红最美

太阳湾公路】太阳湾公路一半倚靠着山一半依伴着水，造就了独特的风

光，吸引了不少游客前往打卡，现在已然成为了三亚的网红打卡点。游

览三亚网红【亿恒夜市】成为海南首条把占道经营与民生问题和特色旅

游相结合的街道 ，是海南旅游的亮点。

酒店：A 三亚指定酒店或同级 4 星/B 三亚指定酒店或同级 5 星

第四天：三亚-海口 早/中/自助海鲜

早餐后：游览【亚龙湾国际玫瑰谷】（含电瓶车）以美丽、浪漫、爱为

主题，亚洲规模最大的玫瑰谷，让您触景生情，尽情释放您的浪漫情

怀。参观【竹炭店】秉承“科技、环保、健康、时尚”的品牌理念，打

造极致享受的生活方式，让身体与大自然亲密接触（游览约 90 分

钟）。自由逛海南最大单体 MALL TOD 商业综合体【龙湖天街】，近

500 家品牌汇聚于此，时尚潮流，美食佳肴，休闲娱乐，都能满足你的

各种需求。晚餐享用自助海鲜餐，各式各样的鲍鱼、三文鱼等海鲜，火

锅，甜品，水果等等无限量吃，啤酒畅饮，嗨翻海南岛。

酒店：A 海口指定酒店或同级 4 星/B 海口指定酒店或同级 5 星

价格 20+1FOC 含机票不含领队机场税（+RM220）
2 个购物站 ：海产品、竹炭或其他

航班： KUL-HAK FY3970 08:15-11:55

HAK-KUL FY3971 12:55-16:25

行程含 ：

20KG 行李津贴,机上餐,司机导游小费, 团体签证(5 人或以上)。

行程不含 ：旅游保险,单房差, 旅行袋, 一切个人消费,领队出工费。

推荐自愿自费 ：

A：三亚宋城千古情歌舞秀 (RMB320)

B：豪华船游三亚湾+啤酒/饮料任饮(RMB250)

第五天：海口✈吉隆坡 早/机上餐

早餐后：我社将根据航班时间安排专业司机送机。



ITINERARY:
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DAY 1：KUL✈HAIKOU-HAIHUA ISLAND MOB/L/X
Departing from the international airport, take a flight to Haikou, the
southernmost city of China, also known as "Coconut City." It is the capital of
Hainan Province, the largest economic special zone in China, and the
political, economic, cultural, commercial, and transportation center of the
province. Next, visit the [Fushan Coffee Cultural Town], the most beautiful
town in Hainan and the number one coffee town in China. Explore [Haihua
Island], where you can enjoy six major themed commercial streets, 600
global stores, eight major themed food streets, ten coastal tea houses, 80
unique themed bars, and a diverse international commercial street, offering
a variety of dining, shopping, and entertainment experiences for all visitors.
At [Haihua Island Ming and Qing Style Food Street], you can sample a
variety of local and international cuisines. Then, head to the [Wedding
Manor] and enjoy the [Haihua Island Light Show].
(The island's light show is managed by Haihua Island. If it is not open, our
company will not provide any compensation.)

Hotel: Haihua Island 5-star hotel or similar

DAY 2：HAIHUA ISLAND-SANYA B/L/D
After breakfast, visit the [108-meter of Guanyin at Nanshan] (including
buggy). This world-class Guanyin, standing 108 meters tall, is located on the
sea at Nanshan. Experience the "Buddha Foot Hug" by taking an elevator to
the statue's feet and pray for blessings. Next, head to [Tianya Town], one of
Sanya’s most picturesque spots, featuring blue and white buildings with
stunning ocean views at the end of every alley, resembling a scene from a
Hayao Miyazaki animation. Relax at [Hailili Café], enjoying music and the sea
breeze (coffee is at your own expense). Lastly, take a scenic drive along
[Coconut Dream Corridor], known as "Asia's No. 1 Avenue," with its graceful
curves and crystal-clear waters.

Hotel：Sanya Hotel 4-star or 5-star or similar

DAY 3：SANYA B/L/D
After breakfast, visit [Seafood Products] (about 90 minutes), showcasing the
health benefits and endless charm of marine life. Then, head to the unique
[Binglang Valley Li and Miao Cultural Tourism Area] (including buggy),
China’s first 5A ethnic cultural scenic area, where you can explore the
enchanting rainforest and enjoy vibrant ethnic minority performances.
Special arrangement: [Yalong Bay Underwater Restaurant] for an afternoon
tea (one serving for two). Enjoy a sweet afternoon in a colorful underwater
world while savoring unique deep-sea tea, with beautiful scenery and an
excellent atmosphere, where you can watch fish swim freely, creating a
sense of interaction with the marine life. Next, take a trip to the [Sun Bay
Highway], known for its picturesque views with half the road surrounded by
mountains and half by the sea, making it a popular spot for photos and a
must-visit location in Sanya. Lastly, explore the [Yiheng Night Market], a
popular attraction in Sanya that combines street business with local life and
unique tourism, offering a unique experience in Hainan.

Hotel：Sanya Hotel 4-star or 5-star or similar

DAY 4：SANYA-HAIKOU B/L/Seafood Buffet
After breakfast, visit [Yalong Bay International Rose Valley] (including
buggy), Asia's largest rose valley, themed around beauty, romance, and love,
where you can immerse yourself in the scenery and indulge in your romantic
feelings. Then, visit the [Bamboo Charcoal Store], which promotes a lifestyle
based on "technology, environmental protection, health, and fashion,"
offering an ultimate experience in connecting your body with nature (about
90 minutes of exploration). Next, enjoy free time to explore [Longhu Tianjie],
Hainan's largest single-Mall TOD commercial complex, featuring nearly 500
brands, offering fashion, delicious food, and various leisure activities to meet
all your needs. For dinner, enjoy an all-you-can-eat seafood buffet, featuring
a variety of seafood such as abalone and salmon, hotpot, desserts, fruits,
and more, along with unlimited beer to enjoy a lively evening on Hainan
Island.

Hotel：Haikou Hotel 4-star or 5-star or similar

DAY 5：HAIKOU✈KUL B/MOB
After breakfast, our company will arrange for a professional drive transfer
you to the airport according to your flight time.

2 shopping stop ：Seafood Product、Bamboo Charcoal or similar

FLIGHT TIME：KUL-HAK FY3970 08:15-11:55

HAK-KUL FY3971 12:55-16:25

Included ： 20KG Checked In baggage, meal on board, Tipping for driver and

guide

Exclude ：Travel Insurance, Single Supplement, Own Expenses

HAINAN OPTIONAL TOUR:

A: Song Cheng Romance Show (RMB320)

B: Sanya Luxurious Cruise Ride + Free Flow Beer/Drinks (RMB250)


